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Kommunestyret 20.09.2021:

Behandling:
RS 027/ 21: E134 Karmsund bru- og forholdet for fotgjengere og syklister

Krog (MDG) fremmet følgende oversendelsesforslag:
Nå som høsten er her, kommer også et sikkert tegn på at vinteren nærmer seg med stormskritt; Ikke
lenger snø, men brøytestikkene i rød eller svart plast som kommer på plass langs vegene våre. Når
våren kommer etter en stort sett snøfri vinter ligger ødelagte brøytestikker i plast rundt forbi, ikke
bare langs med veiene våre, men man finner dem litt her og der iblant langt fra vegen. Dette ser ikke
særlig hyggelig ut og det bidrar også til plastforsøpling i naturen samtidig som det er en unødvendig



utgift. 
I lys av at vintrene trenden er mildere vintre med mindre snø ønsker MDG Karmøy derfor at 
administrasjonen vurderer behovet og kost/nytte for bruken av brøytestikker i kommunen. Formålet 
med denne vurderingen er at man forhåpentlig vis kan redusere eller helt å slutte å sette ut 
brøytestikker i hele eller deler av kommunen. 
I tillegg ønsker MDG Karmøy at administrasjonen utreder muligheten for bruk av mer miljøvennlige 
brøytestikker i annet materiale enn plast. For eksempel bambus, hvis det vurderes at brøytestikker er 
nødvendig å bruke fremover. Hvis Karmøy kommunestyre går inn for å gjøre noe med dette kan vi 
altså minke plastforsøplingen og spare penger samtidig! 
 
Votering: 
Saken enstemmig tatt til etterretning.  
Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) ble oversendt rådmannen. 
 
 
Øvrige referatsaker  ble tatt til etterretning. 
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RS 027/21: E134 Karmsund bru- og forholdet for fotgjengere og syklister 
Saken ble enstemmig tatt til etterretning. 
 
Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) ble oversendt rådmannen. 
Nå som høsten er her, kommer også et sikkert tegn på at vinteren nærmer seg med stormskritt; 
Ikke lenger snø, men brøytestikkene i rød eller svart plast som kommer på plass langs vegene våre. 
Når våren kommer etter en stort sett snøfri vinter ligger ødelagte brøytestikker i plast rundt forbi, 
ikke bare langs med veiene våre, men man finner dem litt her og der iblant langt fra vegen. Dette 
ser ikke særlig hyggelig ut og det bidrar også til plastforsøpling i naturen samtidig som det er en 
unødvendig utgift. 
I lys av at vintrene trenden er mildere vintre med mindre snø ønsker MDG Karmøy derfor at 
administrasjonen vurderer behovet og kost/nytte for bruken av brøytestikker i kommunen. 
Formålet med denne vurderingen er at man forhåpentlig vis kan redusere eller helt å slutte å sette 
ut brøytestikker i hele eller deler av kommunen. 
I tillegg ønsker MDG Karmøy at administrasjonen utreder muligheten for bruk av mer miljøvennlige 
brøytestikker i annet materiale enn plast. For eksempel bambus, hvis det vurderes at brøytestikker 
er nødvendig å bruke fremover. Hvis Karmøy kommunestyre går inn for å gjøre noe med dette kan 
vi altså minke plastforsøplingen og spare penger samtidig! 
 
 
 
 
Øvrige referatsaker  ble tatt til etterretning. 
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